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Aš ir futbolas 

• Futbolą žaidžiu nuo vaikystės,  ne vienerius metus lankiau 
treniruotes Marijampolėje. 

• Studijų laikais iš mūsų draugų būrelio pasižaidimų gimė klubas 
TEC, kuriame buvau vienas pirmųjų narių, vėliau prisijungiau prie 
„Trivarčio“, kuriame žaidžiu jau 10 metų, esu vienas vadovų. 

• Žurnalisto karjerą pradėjau 1996 m. nuo žurnalo „Futbolo 
pavasaris“, vėliau vienu metu buvau LFF atstovas spaudai, 
redagavau „Futbolo ekspresą“. 

• 2014 m. buvau Vilniaus „Žalgirio“ atstovas spaudai. 

• Nuo 2017-ųjų pradžios savanoriškais pagrindais užsiimu gimtosios 
Marijampolės „Sūduvos“ komunikacija ir šiek tiek – rinkodara. 



• Esu ilgametis sporto žurnalistas, dirbau „Vakarinėse 
naujienose“, „Lietuvos žiniose“, redagavau žurnalą „Mūsų 
krepšinis“. 

• 2008-aisiais pasukau į sporto komunikacijos sritį, kai tapau 
Lietuvos krepšinio federacijos atstovu spaudai. Nuo 2014-ųjų 
esu laisvai samdomas šios srities specialistas, bendradarbiauju 
su Lietuvos šiuolaikinės penkiakovės, kiokušin karatė, žolės 
riedulio, boulingo federacijomis. 

• Taip pat vis labiau užsiimu vadybine veikla. Buvau 
„EuroBasket2011“ Alytaus grupės media centro vadovas, 2017 
m. šiuolaikinės penkiakovės pasaulio taurės finalo Vilniuje 
direktorius, krepšinio federacijoje teko dalyvauti organizuojant 
daugybę įvairiausių turnyrų ir čempionatų. 

Kita veikla 



• Esu Lietuvos sporto žurnalistų federacijos viceprezidentas, 
Lietuvos marketingo asociacijos LIMA ir Lietuvos ryšių su 
visuomene specialistų sąjungos narys. 

• Esu dalyvavęs seminare apie aukščiausio lygio sporto renginių 
organizavimą prestižinėje Šveicarijos sporto vadybos 
akademijoje AISTS, reguliariai tenka ir pačiam skaityti 
pranešimus sporto komunikacijos tema. 

Kita veikla 



• Kaip jau minėjau, esu vienas TEC įkūrėjų ir aktyvus „Trivarčio“ 
narys, tad viską, kas aktualu Vilniaus mėgėjų futbolo pasauliui, 
patiriu kiekvieną savaitgalį. 

• Jau keletą metų bendradarbiauju su VRFS, galima būtų mane 
vadinti ir VRFS atstovu spaudai, nors stengiuosi užsiimti veikla 
kiek plačiau. Esu rašęs ir SFL turnyrų apžvalgas, kartais 
pavaduoju apžvalgininkus ir dabar. 

• Mano iniciatyva užsimezgė ir yra vystomas bendradarbiavimas 
su 15min, pats vasaros sezono metu rengiu savatines Vilniaus 
regiono futbolo apžvalgas šiam portalui, derinu prizus 15 
įvarčių įmušusiems žaidėjams ir pan. 

• Vienais metais aktyviai prisidėjau prie to, kad VRFS rėmėju 
buvo tapusi tuometinė „TonyBet“. 

Aš ir VRFS 



• Ne vienerius metus visapusiškai dalyvaujant Vilniaus 
futbolo gyvenime, norisi ne tik aprašinėti tai, kas vyksta, bet 
ir pačiam dalyvauti priimant sprendimus, prisidėti turima 
patirtimi. 

• Dabartinėje valdyboje akcentuoti žemesnių Vilniaus 
divizionų aktualijas, kurias žinau ne iš nuogirdų. Manau, vis 
dar nėra tinkamai sutvarkyta dublerių sistema, siekčiau, kad 
geriausi aukštesnių divizionų komandų žaidėjai neturėtų 
teisės padėti žemesniuose divizionuose žaidžiančioms 
komandoms, kelčiau žaidimo šeštadieniais klausimą. 

• Be abejo, norėčiau kuruoti komunikacijos sritį, kuri man 
pažįstama geriausiai. Manau, būtina tęsti esamus projektus 
(15min, apžvalgos vilniausfutbolas.lt, video ir foto 
reportažai), tačiau visada galima ieškoti ir naujų formų. 

Kodėl į valdybą? 



Būsiu dėkingas, jei 
palaikysite, tačiau 
svarbiausia, kad 

nebūtumėte abejingi 
organizacijos, kuri mus 

vienija, veiklai! 
Ačiū už skirtą laiką! 


